

D.P.

H.Q. 649-R-3505

PROCEEDINGS OF A MEETING OF THE ADVISORY BOARD TO THE BOARD OF PENSION COMMISSIONERS held at Ottawa, on the 21st November, 1916, for the purpose of reporting upon the case of MRS. ROBINA REID, who, as the widow of No. 120352 Private William Reid, 14th Overseas Battalion, formerly 69th Overseas Battalion, Canadian Expeditionary Force, claims pension for herself and her seven children.

PRESENT

**Colonel J.S. Dunbar, Permanent Staff.
Colonel C.W. Belton, Army Medical Corps.**

**The Board proceed to examine H.Q. Fyle
No. 649-R-3505 which shows:**

That the late William Reid was a Private (No. 120352) in the 14th Overseas Battalion, formerly 69th Overseas Battalion, Canadian Expeditionary Force; that he was killed in action on September 26th, 1916; and that he left surviving him his widow, the said MRS. ROBINA REID, aged 34 years, and seven children as follows:

**PAULINE REID, born December 19th, 1902.
WILLIAM REID, born October 31st, 1904.
PETER REID, born November 9th, 1906.**

D.P.

Q.G. 649-R-3505

DÉLIBÉRATIONS DU COMITÉ CONSULTATIF DU CONSEIL D'ADMINISTRATION DES COMMISSAIRES AUX PENSIONS, à l'occasion d'une rencontre tenue à Ottawa, le 21 novembre 1916, et consacrée à l'étude du cas de madame ROBINA REID qui, à titre de veuve du soldat William Reid, matricule 120352, 14^e Bataillon outre-mer, anciennement le 69^e Bataillon d'outre-mer, Corps expéditionnaire canadien, réclame une pension pour elle-même et ses sept enfants.

PRÉSENCES

**Colonel J. S. Dunbar, état-major permanent.
Colonel C. W. Belton, Corps du service de santé militaire.
Le conseil procède à l'étude du dossier du Q.G. n° 649-R-3505, lequel précise que :**

le défunt William Reid était un soldat (matricule 120352) au sein du 14^e Bataillon d'outre-mer, anciennement le 69^e Bataillon d'outre-mer, Corps expéditionnaire canadien; qu'il fut tué au combat le 26 septembre 1916, que lui survivaient sa veuve, ladite madame ROBINA REID, âgée de 34 ans, et ses sept enfants :

**PAULINE REID, née le 19 décembre 1902.
WILLIAM REID, né le 31 octobre 1904.
PETER REID, né le 9 novembre 1906.**

**JAMES REID, born July 4th, 1909.
RUBY REID, born January 12th, 1911.
ALLAN REID, born October 2nd,
1912.
MABEL REID, born August 9th, 1916.**

OPINION.

The Board, having considered the foregoing, is of opinion:

- 1. That the claimant, the said MRS. ROBINA REID, is entitled, as provided for in approved Minute of Privy Council No. 1334 of June 3rd, 1916, to a Pension of Three Hundred and Eighty-four Dollars (\$384.00) per annum, for so long as she does not re-marry; and that there should be paid to her, monthly for the benefit.**

**JAMES REID, né le 4 juillet 1909.
RUBY REID, née le 12 janvier 1911.
ALLAN REID, né le 2 octobre 1912.
MABEL REID, née le 9 août 1916.**

AVIS.

Le conseil, ayant pris en considération ce qui précède, est d'avis

- 1. Que la requérante, ladite madame ROBINA REID, a droit, tel que stipulé dans la minute n^o 1334 du 3 juin 1916 du Conseil privé, à une pension annuelle de trois cent quatre-vingt-quatre dollars (384 \$), aussi longtemps qu'elle ne se remariera pas, que la pension lui sera versée mensuellement à titre d'indemnité.**